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Medborgarförslag om fotbollsplan i Valla torg 

Svar på medborgarförslag 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 

Sammanfattning 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har tagit emot ett 
medborgarförslag om en fotbollsplan vid Valla torg.  

Det finns redan en grusplan vid Valla torg som kan användas utan 
att boka. Stadsdelsförvaltningen planerar inte några fler planer runt 
Valla torg. Däremot planerar idrottsförvaltningen en större 11-
spelsplan på Årstafältet.  

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 

Bakgrund 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har tagit emot ett 
medborgarförslag om en fotbollsplan vid Valla torg. 
Medborgarförslaget kom in till förvaltningen den 11 april 2024. 

Ärendet 
Skribenten till medborgarförslaget önskar en fotbollsplan vid Valla 
torg. Han bor där och tycker om att spela fotboll. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom den Administrativa avdelningen. 
Information har inhämtats från idrottsförvaltningen. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen vill tacka för medborgarförslaget. Förvaltningen 
tycker det är viktigt att det finns olika saker att göra utomhus, bland 
annat spela fotboll. 

Handläggare
Charlotte Rydberg
Telefon: 08-50814050

Till
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsnämnd 2024-08-22

Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning
Administrativa avdelningen

Tjänsteutlåtande
Dnr EÅV 2024/341

2024-04-26
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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torg 
 

Förvaltningen planerar tyvärr inte för någon ny fotbollsplan vid 
Valla torg. Det finns redan idag en mindre grusplan som kan 
användas av vem som helst utan att boka. Den ligger här:  

 
 
Det finns även andra mindre grusplaner i Årsta-området där man 
kan spela fotboll utan att boka. Planerna har belysning så att det går 
att vara där även när det blir mörkt på hösten och vintern. De är 
märkta med rött i kartan ovan. Adresserna är: 

 Vättersdälden (Vättersvägen 15),  
 Lindeparken (Dammtrappgatan 12)  
 Storängsparkens boll- och basketplan (Storsjövägen 48).  

Det finns också flera bokningsbara bollplaner utomhus som används 
av föreningar. Två av dem syns i kartan medblå markeringar. När 
det inte är verksamhet där kan vem som helst använda dem. Även 
vissa skolor i Årsta, till exempel Årstaskolan, har mindre 
konstgräsplaner som kan användas av allmänheten på kvällar och 
helger.  

Det pågår planering för en större 11-spelsplan på Årstafältet. Den 
beräknas vara klar nästa år. Här finns mer information:  

Pågående arbete - Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

Jämställdhets- och barnrättsperspektiv  
När Stockholms stad planerar platser för spontan idrott, till exempel 
bollplaner, så ska staden ta med barns perspektiv och arbeta för att 
det finns platser som lockar både flickor och pojkar.  
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Stockholms stad har en strategi, Spontanidrott - Strategi för ett mer 
jämställt och jämlikt nyttjande som hjälper stadens olika 
förvaltningar att lyckas med detta. Bland barn och ungdomar mellan 
7 och 19 år är det flest pojkar (73 procent) som använder 
spontanidrottsytor utomhus. Det visar en undersökning av 
idrottsförvaltningen. De mest jämställda anläggningarna är 
badplatser, strandbad och motionsspår, där det är ungefär lika 
många flickor och pojkar som använder. De minst jämställda är 
skateparker, fotbollsplaner och basketplaner. De flesta unga vill röra 
på sig och motionera på fritiden och därför är det viktigt att stadens 
förvaltningar lyssnar in barns och ungas önskemål. Därför är det bra 
att barn hör av sig till förvaltningen och berättar vad de önskar och 
vill ha i sitt närområde. Alla typer av anläggningar kan tyvärr inte 
finnas överallt, men det behöver finnas en bra variation runtom i 
staden.  

Förvaltningen föreslår att Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget. 
 
 
Anders Carstorp  Anna Larsson 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 

 Enskede-Årsta-Vantör 
stadsdelsförvaltning 

 

Bilaga 
Medborgarförslag om fotbollsplan vid Valla torg.
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